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ОЧЕКУЈЕМ да Демократска странка већ у понедељак или уторак пријави председнику
Томиславу Николићу да имају парламентарну већину заједно са нашом коалицијом
СПС-ПУПС-ЈС и још неким политичким партнерима. Тако ће Борис Тадић званично да
постане мандатар за састављање владе.

  

То је изјавио за "Новости" Јован Кркобабић, лидер ПУПС, који верује да ће министарски
кабинет ускоро бити формиран. Ипак, не искључује ни опцију да неке друге странке и
савези преузму власт, па чак ни да се понове парламентарни избори.

  

* Јесте ли се као коалиција дефинитивно определили да формирате владу са ДС?

  

- Постигли смо џентлменски споразум са ДС и започели смо преговоре о новој владајућој
већини. Озбиљни разговори о кадровским решењима и о новој политици тек предстоје.
Владу треба формирати брзо, али не брзоплето и кусо.

  

* Ко ће вам бити трећи партнер - Јовановићев "Преокрет" или Динкићев УРС?

  

- Не учествујемо у тим разговорима. ДС је преузео на себе да преговара са
потенцијалним политичким савезницима. Очекујем да нам брзо саопште шта су урадили и
са ким бисмо могли да формирамо већину.

  

* Значи ли то да ћете прихватити сваког кога одабере Тадић?
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- Не значи. Јер, тек када будемо знали ко су потенцијални партнери, видећемо да ли нам
се слажу политички програми и принципи на којима треба да почива власт.

  

* На којим принципима ћете лично да инсистирате?

  

- Видимо да неки политичари већ помињу замрзавање или смањивање пензија. Одмах у
старту да им кажем: од тога нема ништа. Пензије су већ на граници издржљивости и ја
нећу дозволити да се најстарија популација уништи.

  

* То подсећа на преговоре кад сте окренули леђа ДСС и формирали владу са ДС...
Може ли доћи до новог заокрета?

  

- Док успешно преговарамо са ДС, не желим да размишљам о другим опцијама. Верујем
да ћемо успети да формирамо владу.

  

* Шта ако се изјалове преговори? Можете ли прећи на округли сто напредњака у
потрази за већином?

  

- Небројено пута сам рекао да не бежимо од разговора са било ким на политичкој сцени.
Не треба искључути ниједну варијанту у Србији јер постоји на стотину начина да се
формира будућа власт. Такође, може се десити да сви разговори пропадну и да се
парламентарни избори понове.

  

* Колико су тачне спекулације да ПУПС тражи вицепремијерску функцију, али и
ресор за рад и социјалну политику? 

  

- То су потпуне бесмислице. Не тражимо ни од ког ништа. Ми смо на изборима добили
поверење грађана да преузмемо одговорност за вођење наше политике. Нити од нас
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неко нешто тражи, нити ми тражимо, нити овде има ко шта да даје. Преговори ће бити
равноправни или нас у њима нема.

  

(Вечерње новости)
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